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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Paulina Brandberg (L)

2024/25:172 Kemiska hälsorisker i den nya industrin

Den 9 oktober rapporterade SVT att det sedan 2021 förekommit 47 olyckor 
med kemikalier på Northvolt i Skellefteå. På den aktuella arbetsplatsen hanteras 
ett flertal ämnen och kemikalier som kan vara livsfarliga för människor, såsom 
cancerframkallande, mutagena och reproduktionsstörande ämnen. I 
rapporteringen om olycksfallen menar Arbetsmiljöverkets sakkunniga att även 
en mindre exponering kan leda till sjukdom på längre sikt. Samma expert 
menar att det finns stora risker vid start av ny industri med ny teknik och farliga 
ämnen.

På flera håll i landet etableras nu nya industrier där användningen av 
hälsofarliga kemikalier är en del av produktionen. Därför menar vi 
socialdemokrater att det är viktigt att se över förekomsten av kemikalier på våra 
arbetsplatser och de risker som arbetstagarna utsätts för vid exponering. Även 
så kallade cocktaileffekter måste kartläggas. Vi vill också se över om 
regelverket behöver förändras för att öka skyddet för dem som arbetar på dessa 
arbetsplatser. Kunskap är avgörande för att kunna skydda anställda och 
förebygga sjukdom, skador och i värsta fall dödsfall.

Jag vill därför fråga statsrådet Paulina Brandberg:

 

Vilka åtgärder planerar statsrådet att vidta för att säkerställa att skyddet för 
svenska löntagares liv och hälsa säkras i samband med framväxten av nya 
industrier?

………………………………………

Johanna Haraldsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-10
Besvaras senast
2024-10-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


